

# 食用油炼油锅、脱臭锅、脱色锅、脱溶锅等炼油设备

产品名称	食用油炼油锅、脱臭锅、脱色锅、脱溶锅等炼油设备
公司名称	泰兴市优耐特机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:UNITE 型号:/ 电源电压:/(V)
公司地址	泰兴市城区经济开发区内(城北路北侧)
联系电话	13701422634 18952692978

## 产品详情

品牌	UNITE	型号	/
电源电压	/(V)	配用动力	/
产品包装	/	外型尺寸	/(mm)
重量	/(kg)	类型	炼油设备
适用对象	皆可	产品类型	全新
加工能力	1000-10000 (kg/h)		

供应食用油炼油设备,炼油锅,脱色锅,脱臭锅。

用途与特点applications and features : rzg系列脱溶锅是一种连续式脱溶设备,该设备采用水蒸汽的蒸馏原理来脱除浸出油中的残留溶剂。其结构简单,制造方便,是脱臭工艺中所必备的设备,深受用的欢迎。t  
he rzg series elimination resolver pot is one kind of continuous-type desolution equipment, this equipment uses the steam the distillation principle to remove in the leaching oil the residual resolver. its structure is simple, the manufacture is convenient, is in the air sweetening craft the necessary equipment, welcome which the depth enjoys.

泰兴市优耐特机械有限公司是专业生产榨油机械设备的企业,专业从事高性能、新型榨油机械的研制和开发。公司主要产品有yz系列预榨榨油机、zyz系列一次压榨榨油机、tqlz系列振动清理筛、tcqy系列圆筒初清筛、tqlm系列平面回转筛、rht系列卧式滚筒软化机、节能型卧式滚筒烘干机、节能型卧式蒸炒锅和成套炼油浸出设备。公司成立至今已为国内外几百家粮油加工企业提供过产品和服务,公司目前生产的国内最大产量的300吨/天的yz410榨油机已用于南通一德实业有限公司的2000吨/天的榨油生产线,我们愿以创新为先导、视质量为生命的办企理念,与您共同致力于提高中国的粮油加工业。brief

introductiontaixing unite machinery co.,ltd. is an enterprise ,specialized in the manufacture of oil machinery, to be exact,engaged specially in the development design and production of new type high-performance oil machinery .the main products manufactured in it include yz series pre-press,zyz series full-press,tqlzseries vibratory cleaning sieve,tcqy series circulai cylinder preliminary cleaning sieve, tqlm series planar rotary sieve, rhtseries horizontal type

drum conditioning machine, energy conservation horizontal type drum dryer, the energy conservation horizontal type steams the wok and the complete set refinery leaching equipment.the company is founded has provided the product and the service until now for the domestic and foreign several hundred cooking oil processing industry, the home greatest output 300 ton/day of yz410 oil press which the company produces at present has used in nantong yide industry limited company"s 2000 tons/days extracting oil the production line, we are willing take to innovate as the forerunner, the apparent mass manage business idea for the life, devotes together with you in enhances china"s cooking oil processing industry .